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Närvarande: 

Thomas Quist Sjöbo kommun 

Miroslav Han Eslövs kommun 

Peter Honeth  Lunds kommun 

Lars-Göran Ritmer Hörby kommun 

Paul Andersson VA SYD 

Anders Eklöv Ideella fiskevården 

Lars Bäksted  Markägare, Övedskloster 

Linda Parkefelt Sydvatten 

Christian Alsterberg Vattenrådet 

Karl Asp   Vattenrådet 

 

Tid:  Tisdagen den 24 november 2020, klockan 09.00  

Plats:  Duvgatan 1, Blentarp och Skype 

Bilagor: 1. Förslag till ny arbetsplan  

  

 

Thomas Quist förklarar mötet öppnat klockan 09.03. 

 

Peter Honeth väljs att jämte ordförande justerar dagens protokoll 

 

 

Dagordning  

1. Uppdatering aktiviteter 

 

Linda P, Sydvatten redovisar pågåendeaktiviteter inom projekt Fokus Vombsjön 

enligt bilaga 1. Christian A redovisar punkt 3.3, 3.4 samt 6. 

 

Lars B, Övedskloster undrar vad rapporten under aktivitet 2.5 att innefatta? Linda 

P förklarar att den är uppbyggd i flera delar. Dels hur man arbetar i Sverige med 

statusklassningen och vattenförvaltning generellt därefter appliceras denna 

nationella arbetsprocess på Vombsjön och hur värden, parametrar mm styr hur eller 
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varför sjön är klassad som den är i dagsläget. Avslutningsvis hanterar rapporten vad 

som behövs göra för att nå god ekologisk status i Vombsjön samt hur realistiskt 

detta mål faktiskt är.  

 

Peter H, Lunds kommun frågar om tidsplanen för publicering. Linda P, året 2021 är 

tanken. Självklara målgrupper är exempelvis länsstyrelsen osv men eftersom det 

finns många olika målgrupper med varierande kunskapsnivå i dessa frågor måste 

man nog jobba på olika sätt för att även nå dessa. Peter H undrar även om vi 

kommer att gå till allmänheten med rapporten? 

 

Thomas Q, Sjöbo kommun vill ta upp kommunikation och informationsspridning 

under övrigt där bland annat detta bör diskuteras. Fisket är ett exempel där man kan 

se över hur kommunikation och dialog har hanterats och att man i framtiden måste 

hitta lösningar för dessa typer av konflikter så att det inte upprepas.   

 

Lars B Övedskloster frågar om det pågår någon provtagning i tillrinningsområdet 

till Vombsjön? Christian A meddelar att denna fråga kommer att hanteras i 

vattenrådets nästa beredningsgrupp och att ett förslag med största sannolikhet 

kommer presenteras på nästa styrgruppsmöte.  

 

Lars B, Övedskloster undrar om läget ändras med Corona och ett vaccin finns 

tillgängligt om man då kan flytta informationsmötet till hösten istället så att det går 

att genomföra fysiskt. Linda P, säger att detta inte har diskuterats i arbetsgruppen 

ännu. Man kanske skall satsa på både ett vår- och höstmöte? 

 

Thomas Q, Sjöbo kommun det är därför detta bör diskuteras. Viktigt att vi hittar 

olika kommunikationsvägar. Om vi inte kan närvara fysiskt kanske vi kan spela in 

detta och sedan köra en webbsändning.  

 

Paul A, VA SYD, om resurs finns så borde man nog försöka genomföra ett 

informationsmöte på hösten och våren. Finns många digitala verktyg man kan 

använda för att nå ut till allmänheten 

 

2. Provfisket  

 

Linda P föredrar historiken och händelseförloppet kring provfisket. Detta skickas 

ut som en separat bilaga till samtliga styrgruppsmedlemmar efter styrgruppsmötet.  

 

Styrgruppen beslutar: 

 

 Att Christian A pratar med Klara vatten gällande att fiska 2/3 av sjön, samt  
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 Att Lars B kontaktar Carlos i frågan gällande hans planer för fisket under 

resten av året.  

 

3. Förlag till ny arbetsplan (se bilaga 1) 

 

Linda P, redogör kort igen för den nya tidsplaneringen för arbetsplanen.  

 

Styrgruppen beslutar: 

 

 Att godkänna den nya arbetsplanen   

 

4. Kommunikation och informationsflöde mellan styrgrupp och 

projektledning/arbetsgrupp 

 

Christian A, undrar hur man vill att kommunikationen mellan styrgrupp och 

projektledning skall förbättras och vilken typ av information som skall 

kommuniceras.  

 

Thomas Q, Sjöbo kommun, styrgruppen lägger uppdrag och strategiska beslut. 

Projektgrupp och arbetsgrupp jobbar operativt. Oftast är det bättre med för mycket 

information än för lite. När en aktivitet eller liknande har genomförts, gör ett 

enklare bildspel motsvarande och skicka sedan ut detta. Projektledningen kan också 

kalla till extra mötet för eventuella brådskande beslut som måste tas. Ett alternativ 

skulle kunna vara ett utskick av månadens/kvartalets information gällande projektet 

fast lite mer populärvetenskapligt. 

 

Lars B, Övedskloster, Det hade exempelvis varit bra med mer information gällande 

provfisket. Lars undrar också om det finns det behov av både arbetsgrupp och 

styrgrupp? Kanske det räcker med bara en grupp där man har en mer öppen dialog 

kring frågorna 

 

Peter H, Lunds kommun ser inget behov av löpande information så länge allt går 

enligt tids- och arbetsplanen. Men mer information kring provfisket hade varit bra 

eftersom dessa frågor kan hamna hos styrgruppen och det är då viktigt att veta vad 

som har hänt 

 

Paul A VA SYD, ser inte att man ska sätta ihop arbetsgrupp och styrgrupp. 

Information gällande känsliga frågor bör dyka upp men inte för löpande frågor som 

går enligt plan.  

 

Styrgruppen beslutar: 
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 Att information kring aktiviteter som avviker från tidsplanen skall delges 

styrgruppen 

 

 

5. Förberedelse för förlängt samarbete mellan vattenrådet och Sydvatten 

 

Thomas Q Sjöbo kommun, redogör för de diskussioner som han har fört med 

Sydvattens VD Jörgen Johansson kring ett fortsatt samarbete samt att avtalet måste 

förnyas. Vidare nämner Thomas att ett möte mellan projektledning, Jörgen och 

Thomas kommer att ske i början på nästa år (2021). 

 

Christian A, redovisar kort för det befintliga avtalet och att det i dagsläget inte 

specifikt bara handlar om Fokus Vombsjön utan också mer generellt kring 

samarbetet mellan Sydvatten och Kävlingeåns vattenråd.  

 

Styrgruppen beslutar: 

 

 Att projektledningen ser över det befintliga avtalet och kommer med 

förlag på nytt avtal i början/mitten av februari.  

 

6. Övrigt 

 

Thomas Q Sjöbo kommun, diskuterar vikten av kommunikation till allmänheten och 

att det är viktigt att projekt når ut med någon typ av information rätt snart. Det finns 

stort intresse för projektet. Dessutom har vi nu också ansökan om Biosfärsområdet 

Vombsjösänkan, där vattenrådet än så länge inte fått vara så delaktiga men där vi 

hoppas kunna ta mer plats. Thomas menar att man skulle kunna göra någon typ av 

utskick med bilder, kortare infoblad etc. Viktigt att det är populärvetenskapligt 

författat. Detta bör sedan läggas ut på olika informationskanaler. Kanske man också 

kan spela in någon föreläsning eller liknande i förväg och publicera?  

 

Lars B Övedskloster undrar om detta går att göra  inom befintlig organisation eller 

om vi ska ta hjälp av media? 

 

Linda P, meddelar att Sandra som jobbar som kommunikatör på sydvatten är 

behjälplig i frågan.  

 

Peter H Lunds kommun, Tycker det låter som en utmärkt att lägga ut information. 

Peter undrar om man dessutom ska planera för ett digitalt informationsmöte? Även 

kanske i realtid. Först skulle man kunna skicka ut någon typ av förinformation, 

sedan ett informationsmöte på våren och avsluta med en temadag på hösten? 
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Linda P, menar att det är viktigt att vi redovisar resultat och inte bara vad vi sysslar 

med inom projektet. För detta behövs tid. Vilken information skall gå ut i början på 

året? 

 

Thomas Q Sjöbo kommun undrar hur ser tidsplanen ser ut för detta?  

 

Linda P tror några månader om man startar i Januari 2021 

 

Christian A föreslår att vi kontaktar Sydnytt och försöker få till ett reportage och att 

vi därefter förbereder för ett digitalt informations möte samt att det kanske inte 

behövs alla detaljer ändå, vilket gör att informationsmötet inte blir helt beroende av 

att alla rapporter är helt färdiggranskade lämnar förslag.  

 

Peter H Lunds kommun menar också att allt inte behöver vara helt färdigt. Det 

viktigaste just nu är att komma ut med någon typ av information till allmänheten 

och att man möjliggör för dem att ställa frågor kring projektet Fokus Vombsjön 

 

 

Styrgruppen beslutar: 

 

 Att information via media sker i början på året 2021, därefter anordnas ett 

digitalt informationsmöte på våren, samt 

 Att projektledningen ser över hemsidan och undersöker möjligheten med 

aviseringar 

 

 

 

7. Nästa styrgruppsmöte  

 

Styrgruppen beslutar: 

 

 Att nästa styrgruppsmöte sker den 23 februari klockan 09.30 

 

 

 

Mötet förklaras avslutat klockan 11:20 av Thomas Quist 
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Lund som ovan 

Christian Magyar Alsterberg 

Vattenrådssamordnare 

 

 

 

Justeras: 

 

 

 

Thomas Quist, ordförande  Peter Honeth  

Sjöbo kommun   Lunds kommun 
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Bilagor: 1. Förslag till ny arbetsplan  



  



 



Thomas Quist förklarar mötet öppnat klockan 09.03. 



 



Peter Honeth väljs att jämte ordförande justerar dagens protokoll 



 



 



Dagordning  



1. Uppdatering aktiviteter 



 



Linda P, Sydvatten redovisar pågåendeaktiviteter inom projekt Fokus Vombsjön 



enligt bilaga 1. Christian A redovisar punkt 3.3, 3.4 samt 6. 



 



Lars B, Övedskloster undrar vad rapporten under aktivitet 2.5 att innefatta? Linda 



P förklarar att den är uppbyggd i flera delar. Dels hur man arbetar i Sverige med 



statusklassningen och vattenförvaltning generellt därefter appliceras denna 



nationella arbetsprocess på Vombsjön och hur värden, parametrar mm styr hur eller 
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varför sjön är klassad som den är i dagsläget. Avslutningsvis hanterar rapporten vad 



som behövs göra för att nå god ekologisk status i Vombsjön samt hur realistiskt 



detta mål faktiskt är.  



 



Peter H, Lunds kommun frågar om tidsplanen för publicering. Linda P, året 2021 är 



tanken. Självklara målgrupper är exempelvis länsstyrelsen osv men eftersom det 



finns många olika målgrupper med varierande kunskapsnivå i dessa frågor måste 



man nog jobba på olika sätt för att även nå dessa. Peter H undrar även om vi 



kommer att gå till allmänheten med rapporten? 



 



Thomas Q, Sjöbo kommun vill ta upp kommunikation och informationsspridning 



under övrigt där bland annat detta bör diskuteras. Fisket är ett exempel där man kan 



se över hur kommunikation och dialog har hanterats och att man i framtiden måste 



hitta lösningar för dessa typer av konflikter så att det inte upprepas.   



 



Lars B Övedskloster frågar om det pågår någon provtagning i tillrinningsområdet 



till Vombsjön? Christian A meddelar att denna fråga kommer att hanteras i 



vattenrådets nästa beredningsgrupp och att ett förslag med största sannolikhet 



kommer presenteras på nästa styrgruppsmöte.  



 



Lars B, Övedskloster undrar om läget ändras med Corona och ett vaccin finns 



tillgängligt om man då kan flytta informationsmötet till hösten istället så att det går 



att genomföra fysiskt. Linda P, säger att detta inte har diskuterats i arbetsgruppen 



ännu. Man kanske skall satsa på både ett vår- och höstmöte? 



 



Thomas Q, Sjöbo kommun det är därför detta bör diskuteras. Viktigt att vi hittar 



olika kommunikationsvägar. Om vi inte kan närvara fysiskt kanske vi kan spela in 



detta och sedan köra en webbsändning.  



 



Paul A, VA SYD, om resurs finns så borde man nog försöka genomföra ett 



informationsmöte på hösten och våren. Finns många digitala verktyg man kan 



använda för att nå ut till allmänheten 



 



2. Provfisket  



 



Linda P föredrar historiken och händelseförloppet kring provfisket. Detta skickas 



ut som en separat bilaga till samtliga styrgruppsmedlemmar efter styrgruppsmötet.  



 



Styrgruppen beslutar: 



 



 Att Christian A pratar med Klara vatten gällande att fiska 2/3 av sjön, samt  
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 Att Lars B kontaktar Carlos i frågan gällande hans planer för fisket under 



resten av året.  



 



3. Förlag till ny arbetsplan (se bilaga 1) 



 



Linda P, redogör kort igen för den nya tidsplaneringen för arbetsplanen.  



 



Styrgruppen beslutar: 



 



 Att godkänna den nya arbetsplanen   



 



4. Kommunikation och informationsflöde mellan styrgrupp och 



projektledning/arbetsgrupp 



 



Christian A, undrar hur man vill att kommunikationen mellan styrgrupp och 



projektledning skall förbättras och vilken typ av information som skall 



kommuniceras.  



 



Thomas Q, Sjöbo kommun, styrgruppen lägger uppdrag och strategiska beslut. 



Projektgrupp och arbetsgrupp jobbar operativt. Oftast är det bättre med för mycket 



information än för lite. När en aktivitet eller liknande har genomförts, gör ett 



enklare bildspel motsvarande och skicka sedan ut detta. Projektledningen kan också 



kalla till extra mötet för eventuella brådskande beslut som måste tas. Ett alternativ 



skulle kunna vara ett utskick av månadens/kvartalets information gällande projektet 



fast lite mer populärvetenskapligt. 



 



Lars B, Övedskloster, Det hade exempelvis varit bra med mer information gällande 



provfisket. Lars undrar också om det finns det behov av både arbetsgrupp och 



styrgrupp? Kanske det räcker med bara en grupp där man har en mer öppen dialog 



kring frågorna 



 



Peter H, Lunds kommun ser inget behov av löpande information så länge allt går 



enligt tids- och arbetsplanen. Men mer information kring provfisket hade varit bra 



eftersom dessa frågor kan hamna hos styrgruppen och det är då viktigt att veta vad 



som har hänt 



 



Paul A VA SYD, ser inte att man ska sätta ihop arbetsgrupp och styrgrupp. 



Information gällande känsliga frågor bör dyka upp men inte för löpande frågor som 



går enligt plan.  



 



Styrgruppen beslutar: 
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 Att information kring aktiviteter som avviker från tidsplanen skall delges 



styrgruppen 



 



 



5. Förberedelse för förlängt samarbete mellan vattenrådet och Sydvatten 



 



Thomas Q Sjöbo kommun, redogör för de diskussioner som han har fört med 



Sydvattens VD Jörgen Johansson kring ett fortsatt samarbete samt att avtalet måste 



förnyas. Vidare nämner Thomas att ett möte mellan projektledning, Jörgen och 



Thomas kommer att ske i början på nästa år (2021). 



 



Christian A, redovisar kort för det befintliga avtalet och att det i dagsläget inte 



specifikt bara handlar om Fokus Vombsjön utan också mer generellt kring 



samarbetet mellan Sydvatten och Kävlingeåns vattenråd.  



 



Styrgruppen beslutar: 



 



 Att projektledningen ser över det befintliga avtalet och kommer med 



förlag på nytt avtal i början/mitten av februari.  



 



6. Övrigt 



 



Thomas Q Sjöbo kommun, diskuterar vikten av kommunikation till allmänheten och 



att det är viktigt att projekt når ut med någon typ av information rätt snart. Det finns 



stort intresse för projektet. Dessutom har vi nu också ansökan om Biosfärsområdet 



Vombsjösänkan, där vattenrådet än så länge inte fått vara så delaktiga men där vi 



hoppas kunna ta mer plats. Thomas menar att man skulle kunna göra någon typ av 



utskick med bilder, kortare infoblad etc. Viktigt att det är populärvetenskapligt 



författat. Detta bör sedan läggas ut på olika informationskanaler. Kanske man också 



kan spela in någon föreläsning eller liknande i förväg och publicera?  



 



Lars B Övedskloster undrar om detta går att göra  inom befintlig organisation eller 



om vi ska ta hjälp av media? 



 



Linda P, meddelar att Sandra som jobbar som kommunikatör på sydvatten är 



behjälplig i frågan.  



 



Peter H Lunds kommun, Tycker det låter som en utmärkt att lägga ut information. 



Peter undrar om man dessutom ska planera för ett digitalt informationsmöte? Även 



kanske i realtid. Först skulle man kunna skicka ut någon typ av förinformation, 



sedan ett informationsmöte på våren och avsluta med en temadag på hösten? 
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Linda P, menar att det är viktigt att vi redovisar resultat och inte bara vad vi sysslar 



med inom projektet. För detta behövs tid. Vilken information skall gå ut i början på 



året? 



 



Thomas Q Sjöbo kommun undrar hur ser tidsplanen ser ut för detta?  



 



Linda P tror några månader om man startar i Januari 2021 



 



Christian A föreslår att vi kontaktar Sydnytt och försöker få till ett reportage och att 



vi därefter förbereder för ett digitalt informations möte samt att det kanske inte 



behövs alla detaljer ändå, vilket gör att informationsmötet inte blir helt beroende av 



att alla rapporter är helt färdiggranskade lämnar förslag.  



 



Peter H Lunds kommun menar också att allt inte behöver vara helt färdigt. Det 



viktigaste just nu är att komma ut med någon typ av information till allmänheten 



och att man möjliggör för dem att ställa frågor kring projektet Fokus Vombsjön 



 



 



Styrgruppen beslutar: 



 



 Att information via media sker i början på året 2021, därefter anordnas ett 



digitalt informationsmöte på våren, samt 



 Att projektledningen ser över hemsidan och undersöker möjligheten med 



aviseringar 



 



 



 



7. Nästa styrgruppsmöte  



 



Styrgruppen beslutar: 



 



 Att nästa styrgruppsmöte sker den 23 februari klockan 09.30 



 



 



 



Mötet förklaras avslutat klockan 11:20 av Thomas Quist 
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Lund som ovan 



Christian Magyar Alsterberg 



Vattenrådssamordnare 



 



 



 



Justeras: 



 



 



 



Thomas Quist, ordförande  Peter Honeth  



Sjöbo kommun   Lunds kommun 
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